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    Komisia pre cirkevné a spoločenské otázky 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

Košice:  09. 06. 2023 

Číslo:  3358/2023/OddOPaZV-24029 

 Vybavuje:  Miroslava Segedová 

 e-mail: miroslava.segedova@vucke.sk 

 telefón: 055/72 68 248 

 

 

ZÁPISNICA 

 

zo 4. rokovania Komisie pre cirkevné a spoločenské otázky Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 07. 06. 2023 
na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v  Košiciach 

zasadačka č. 242 (1. poschodie)  

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

  2a)Dofinancovanie prestavby Mestskej krytej plavárne v Košiciach na Národné olympijské 

centrum plaveckých športov 

3. II. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2023 

4. Územný plán veľkého územného celku Košický kraj – Zmeny a doplnky č. 5/2022 

5. Návrh všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa vy-

hlasujú Zmeny a doplnky č. 5/2022 záväznej časti Územného plánu veľkého územného 

celku Košický kraj 

6. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2023 

7. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

na II. polrok 2023 

8. Aktivity cirkví a občianskych organizácií v sociálnej oblasti (bod č. 2 z Plánu úloh 

na I. polrok 2023) 

9. Ekumenická spolupráca (bod č. 3 z Plánu úloh na I. polrok 2023)  

10. Návrhy, podnety a požiadavky 

11. Rôzne 

12. Záver 

 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie Mgr. Gurbáľová privítala prítomných členov komisie 

a otvorila 4. rokovanie komisie. Z celkového počtu 13 členov komisie bolo prítomných  

9 členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia bola uznášaniaschopná. Z rokovania 

komisie boli ospravedlnení: p. Tomáš Teššer.    
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 Zo 4. rokovania komisie bol vyhotovený zvukový záznam výlučne pre účely zhotovenia 

zápisnice. Návrh programu rokovania komisie bol členom komisie zaslaný e-mailom. 

Predsedníčka komisie taktiež privítala Ing. Jozefa Hudáka, hlavného kontrolóra KSK,  

Ing. Róberta Gimu, zástupcu riaditeľa Úradu KSK, ako aj ostatných zástupcov úradu  

a spracovateľov materiálov. Do návrhu programu navrhla predsedníčka komisie doplniť bod 

2a) - Dofinancovanie prestavby Mestskej krytej plavárne v Košiciach na Národné olympijské 

centrum plaveckých športov. 

Počas úvodu rokovania odišiel jeden člen komisie. 

 

Diskusia: bez diskusie 

 

Záver: Predsedníčka požiadala členov komisie o  hlasovanie o doplnení bodu č. 2a) do návrhu 

programu.  

 

Uznesenie č. 14/2023 

Komisia schvaľuje doplnenie bodu č. 2a) - Dofinancovanie prestavby Mestskej krytej 

plavárne v Košiciach na Národné olympijské centrum plaveckých športov do návrhu 

programu.  

 

Hlasovanie č. 1  

Prítomní: 8 

Za:  8                                      Proti:  0                             Zdržali sa:  0 

Predsedníčka skonštatovala, že do návrhu programu bol doplnený bod č. 2a). 

 

Záver: Predsedníčka požiadala členov komisie o  hlasovanie o programe ako celku.  

 

Uznesenie č. 15/2023 

Komisia schvaľuje program 4. rokovania komisie ako celku.  

 

Hlasovanie č. 2  

Prítomní: 8 

Za:  8                                     Proti:  0                             Zdržali sa:  0 

Predsedníčka skonštatovala, že program 4. rokovania komisie bol schválený. 

 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

  

Vyjadrenie: Tajomníčka komisie prítomných členov informovala, že na ostatnom rokovaní 

komisie bolo členmi komisie navrhnuté zvolať pracovné stretnutie so zástupcami organizácie 

KRT a členmi Komisie pre cirkevné a spoločenské otázky, ako aj zástupcami cirkví 

a náboženských spoločností, ktorí o toto stretnutie prejavia záujem. Hlavnou témou 

navrhovaného pracovného stretnutia je rozvoj a podpora náboženského turizmu v Košickom 

kraji. Táto požiadavka z komisie naďalej ostáva v plnení. 

Počas rokovania v tomto bode prišli dvaja členovia komisie. 

 

Diskusia: bez diskusie   

 

Záver: Komisia zobrala na vedomie informáciu o kontrole plnenia uznesení a požiadaviek 

z komisie.  
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Uznesenie č. 16/2023  

Komisia berie na vedomie informáciu o plnení uznesení a požiadaviek z komisie. 

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 10 

Za:   10                                   Proti:   0                               Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 2a): 

Dofinancovanie prestavby Mestskej krytej plavárne v Košiciach na Národné olympijské 

centrum plaveckých športov 
 

Vyjadrenie:  Predsedníčka komisie uviedla materiál a prítomných členov požiadala o podporu 

pri vytvorení spolupráce v prestavbe Mestskej krytej plavárne na Národné olympijské 

centrum plaveckých športov. Tento materiál bol predložený aj na ostatnom zasadnutí 

Zastupiteľstva KSK v mesiaci apríl, nakoľko však neprešiel legislatívnym procesom v zmysle 

Rokovacieho poriadku Zastupiteľstva KSK, je snaha ho prerokovať aj v odborných komisiách.  

Spoločnosť TEHO, s. r. o. Košice vypracovalo štúdiu uskutočniteľnosti projektu. 

Predsedníčka v skratke opísala skutkový stav projektu. Ďalej informovala, že mesto Košice  

v spolupráci so Slovenskou plaveckou federáciou prišlo s myšlienkou realizácie vyššie 

zmieneného projektu, ktorým namiesto súčasnej Mestskej krytej plavárne vybuduje Národné 

olympijské centrum plaveckých športov ako športovú infraštruktúra národného významu. 

Celková výška investície by mala byť 17,5 mil. €, z toho prevažnú časť by financovalo mesto 

Košice resp. jeho „mestský podnik“ (TEHO), významný podiel by mal byť financovaný  

z Fondu na podporu športu a vzhľadom na bezpochyby nadregionálny charakter 

modernizovaného športového zariadenia sa ako logický krok javí aj požiadavka na finančný 

príspevok KSK.  

 

Diskusia:  V rámci diskusie vystúpili viacerí členovia komisie p. Berberich, p. Sačko,  

p. Havrila, p. Urban, p. Smrčo, p. Mráz, hlavný kontrolór KSK p. Hudák, ako aj p. Gima, 

zástupca riaditeľa Úradu KSK. Viacerí členovia komisie sa zhodli na postupe spolupráce, 

najprv zvolať pracovné stretnutie so zástupcami vedenia KSK a vedenia mesta Košice  

a to ešte pred zaradením materiálu do rokovania Zastupiteľstva KSK. K uvedeniu materiálu 

na zasadnutie zastupiteľstva by mala predchádzať dohoda oboch strán a tieto závery a výstupy 

z rokovaní následne predložiť na rokovanie Zastupiteľstva KSK.  

Predsedníčka komisie predniesla návrh na konečné znenie uznesenia k tomuto bodu: Komisia 

pre cirkevné a spoločenské otázky odporúča vedeniu KSK a vedeniu mesta Košice rokovať 

ohľadom spolupráce v prestavbe Mestskej krytej plavárne na Národné olympijské centrum 

plaveckých športov  a následne závery rokovania predložiť na rokovanie Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja. 

 

Záver: Komisia odporúča iniciovať stretnutie zástupcov vedenia KSK a vedenia mesta Košice 

a rokovať ohľadom spolupráce v prestavbe Mestskej krytej plavárne na Národné olympijské 

centrum plaveckých športov. Závery rokovaní predložiť na zasadnutie Zastupiteľstva KSK.  

 

Uznesenie č. 17/2023  

Komisia pre cirkevné a spoločenské otázky odporúča vedeniu KSK a vedeniu mesta Košice 

rokovať ohľadom spolupráce v prestavbe Mestskej krytej plavárne na Národné olympijské 
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centrum plaveckých športov  a následne závery rokovania predložiť na rokovanie 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja. 

 

Hlasovanie č. 4  

Prítomní: 10 

 

Za:   10                                    Proti:  0                               Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 3: 

II. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2023 
 

Vyjadrenie:  Predsedníčka komisie vyzvala zástupcov odboru financií, aby uviedli materiál. 

Ing. Lipovská prítomných informovala, že v II. Úprave rozpočtu KSK v roku 2023  

sú premietnuté rozpočtové opatrenia predsedu KSK, ktorými bolo schválené použitie fondu 

na výdavky a výdavkové finančné operácie, presuny z bežných výdavkov do kapitálových 

výdavkov a presuny medzi odvetviami. Ďalej uviedla, že v II. Úprave rozpočtu KSK v roku 

2023 ide o úpravy rozpočtu vyplývajúce z grantov, z poskytnutých dotácií zo štátneho 

rozpočtu a z Európskej únie, z použitia príjmových finančných operácií do bežných 

a kapitálových výdavkov, z presunu z centrálnej rezervy a z presunu medzi odvetviami. 

Samotné finančné vyčíslenie je uvedené v hlavnom dokumente a v prílohách materiálu –  

II. Úprava rozpočtu KSK v roku 2023. 

 

Diskusia:  bez diskusie 

 

Záver: Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa  

predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 18/2023  

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 5  

Prítomní: 10 

 

Za:   10                                    Proti:  0                               Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 4: 

Územný plán veľkého územného celku Košický kraj – Zmeny a doplnky č. 5/2022 

  

Vyjadrenie:  Predsedníčka komisie vyzvala zástupkyňu odboru regionálneho rozvoja,  

aby uviedla materiál. Ing. Halačová členov komisie informovala, že hlavným dôvodom 

obstarania a spracovania Zmien a doplnkov č. 5/2022 je zapracovanie zámeru priemyselného 

parku na Strategickom území Valaliky do platnej územnoplánovacej dokumentácie veľkého 

územného celku Košického kraja. Návrh zmien a doplnkov č. 5/2022 je spracovaný  

ako samostatná príloha schváleného Územného plánu veľkého územného celku Košický kraj 

v znení všetkých doposiaľ schválených Zmien a doplnkov (ďalej len „ZaD“). Hlavným 

riešiteľom je  Ing. Matúš Bizoň, PhD. autorizovaný architekt SKA a proces obstarania  
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a spracovania Zmien a doplnkov č.5/2022 ÚPN VÚC Košický kraj zabezpečovala odborne 

spôsobilá osoba Ing. Iveta Sabaková. Návrh ZaD č.5/2022 bol zverejnený na internetovej 

stránke Košického samosprávneho kraja od 13.02.2023 a verejnosť sa k nemu mohla vyjadriť 

do 15.03.2023. Oznámenie o prerokovaní zmien a doplnkov bolo doručené dotknutým 

orgánom, dotknutým obciam, dotknutým samosprávnym krajom , vlastníkom dopravného 

a technického vybavenia územia a dotknutým právnickým osobám jednotlivo, elektronickou 

poštou. Na základe prijatých stanovísk a vyjadrení bolo spracované vyhodnotenie 

pripomienok. Pripomienky dotknutých orgánov boli s týmito orgánmi dohodnuté a následne 

bola spracovaná  upravená dokumentácia ZaD č.5/2022 ÚPN VÚC. Zmeny a doplnky 

č.5/2022 ÚPN VÚC Košický kraj (textová a grafická časť  sú zverejnené na web stránke kraja 

v sekcii Kompetencie – Územné plánovanie, postup obstarávania a prerokovania, 

vyhodnotenie pripomienok z prerokovania návrhu týchto zmien a doplnkov a dokladová časť  

sú dostupné k nahliadnutiu na referáte ÚP a ŽP Úradu KSK. 

 

Diskusia:  bez diskusie 

 

Záver: Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa  

predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 19/2023  

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 6  

Prítomní: 10 

Za:  10                                     Proti:   0                              Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 5:  

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

vyhlasujú Zmeny a doplnky č. 5/2022 záväznej časti Územného plánu veľkého 

územného celku Košický kraj 
 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie požiadala zástupkyňu Odboru regionálneho rozvoja Úradu 

KSK, aby uviedla materiál. Ing. Halačová informovala, že po schválení návrhu ZaD č.5/2022 

ÚPN VÚC Košický kraj sa v zmysle stavebného zákona vyhlasuje záväzná časť 

územnoplánovacej dokumentácie všeobecne záväzným nariadením (VZN). Vyhlásením 

záväznej časti VZN sa stáva táto časť územnoplánovacej dokumentácie záväznou. 

Územnoplánovacia dokumentácia bude podľa stavebného zákona uložená na Úrade KSK  

a na Úrade pre územné plánovanie a výstavbu SR a zverejnená na web stránke KSK. 

 

Diskusia: bez diskusie 

 

Záver: Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 20/2023  

Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 
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Hlasovanie č. 7  

Prítomní: 10 

 

Za:   10                                    Proti:  0                               Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 6: 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2023 

 

Vyjadrenie: Tajomníčka komisie uviedla materiál. V rámci plánu úloh komisie na II. polrok 

2023 boli navrhnuté tieto body:  aktivity na podporu rodiny, na podporu spoločenských, 

kultúrnych a duchovných hodnôt; náboženský turizmus, ekumenická spolupráca; doplňujúce 

materiály. K predloženému návrhu plánu úloh komisie na II. polrok 2023 neboli žiadne 

doplňujúce body ani pripomienky. 

Počas rokovania k tomuto bodu odišiel člen komisie. 

 

Diskusia:  bez diskusie 

 

Záver: Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa  

predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 21/2023  

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 8  

Prítomní:  9 

 

Za: 9                                      Proti:   0                               Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 7: 

Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

na II. polrok 2023 

 

Vyjadrenie: Tajomníčka komisie uviedla materiál, kde členov informovala,  

že ide o otvorený materiál, ktorý v prípade potreby je možné priebežne aktualizovať. Materiál 

sa dotýka rôznych oblastí, a to: ekonomickej oblasti, oblasti sociálnej, zdravotnej, školskej, 

dopravnej, kultúrnej, projektovej a  investičnej, majetkovej oblasti, oblasti európskych 

záležitostí, oblasti sprostredkovateľského orgánu pre IROP, ako aj oblasti kontroly na úrovni 

útvaru hlavného kontrolóra, či volených funkcionárov. Rámcová obsahová náplň predstavuje 

zameranie Úradu KSK a navrhnutie základných priorít, ktoré plánuje predložiť na jednotlivé 

zasadnutia zastupiteľstva v členení podľa jednotlivých oblastí v II. polroku 2023 na jednotlivé 

mesiace august, október a december.  

 

Diskusia:  bez diskusie 

 

Záver: Komisia berie na vedomie materiál podľa predloženého návrhu. 
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Uznesenie č. 22/2023  

Komisia berie na vedomie Rámcovú obsahovú náplň zasadnutí Zastupiteľstva KSK  

na II. polrok 2023 a odporúča ju zastupiteľstvu zobrať na vedomie podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 9 

Prítomní: 9 

 

Za:   9                                    Proti:  0                                Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 8: 

Aktivity cirkví a občianskych organizácií v sociálnej oblasti (bod č. 2 z Plánu úloh  

na I. polrok 2023) 

 

Vyjadrenie: Predsedníčka požiadala členov komisie, aby v rámci tohto bodu informovali 

ostatných členov o uskutočnených aktivitách cirkví a občianskych organizácií v sociálnej 

oblasti. 

 

Diskusia:  V rámci diskusie vystúpil člen komisie p. Urban, ktorý prítomných informoval,  

že 28. mája 2023 sa uskutočnil Deň rodiny v Košiciach. Podujatie sa uskutočnilo v rámci 

osláv Dna mesta Košice. Stretnutie sa uskutočnilo v príjemnej a radostnej nedeľnej atmosfére. 

Hlavným motívom stretnutia bola oslava dňa rodiny, manželstva, súdržnosti a hodnôt rodiny. 

Oslavy začali tradične sv. omšou v Dóme sv. Alžbety a pokračovali pri Dolnej bráne bohatým 

kultúrnym programom a aktivitami pre deti.     

V diskusii ďalej vystúpil p. Mráz, ktorý členov informoval, že aj v Trebišove v priestoroch 

cirkevnej školy je plánovaná podobná akcia zameraná na podporu hodnôt rodiny. 

Pripravovaná akcia je plánovaná na poslednú júnovú sobotu, t.j. 24. 06. 2023. 

 

Záver: Komisia zobrala uvedené informácie na vedomie. 

 

Uznesenie č. 23/2023  

Komisia zobrala uvedené informácie na vedomie. 

 

Hlasovanie č. 10  

Prítomní:  9 

 

Za:   9                                      Proti:  0                                   Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 9: 

Ekumenická spolupráca (bod č. 3 z Plánu úloh na I. polrok 2023) 

 

Vyjadrenie: Predsedníčka požiadala členov komisie, aby v rámci tohto bodu informovali 

ostatných členov o ekumenickej spolupráci cirkví a náboženských spoločností. 

 

Diskusia:  Predsedníčka v úvode uviedla, že budúci rok oslávi Ekumenické spoločenstvo 

cirkví na území mesta Košice 30 rokov od svojho vzniku. Spoločenstvo zastrešuje  
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11 subjektov náboženského zamerania, ktorého hlavným cieľom je utváranie dobrých 

vzťahov medzi cirkvami, náboženskými spoločnosťami a občanmi mesta Košice. Vzbudzuje 

veľký obdiv a je uznávané nielen na území Slovenskej republiky, ale aj v zahraničí. 

Každoročne usporadúvajú niekoľko významných bohoslužieb a aktivít. Na základe 

uvedených skutočností predsedníčka navrhla, aby vedenie KSK v budúcnosti finančne 

podporilo aktivity Ekumenického spoločenstva, tie neraz presahujú územie mesta Košice  

a sú známe v celom kraji, ako aj na Slovensku. Pri tvorbe rozpočtu KSK nájsť a pokúsiť  

sa vyčleniť finančné prostriedky na aktivity Ekumenického spoločenstva.  

V rámci diskusie ďalej vystúpil p. Havrila, ktorý uviedol, že na ostatnom stretnutí 

Ekumenického spoločenstva sa uskutočnili personálne zmeny, nakoľko 07. 07. 2023 odchádza 

z Cirkvi bratskej – brat Rastislav Betina. Na základe záverov pracovného stretnutia 

Ekumenického spoločenstva je plánovaný na budúci rok projekt, resp. oslava pri príležitosti 

30 rokov vzniku spoločenstva. Pri tejto príležitosti budú vypracované projekty a Ekumenické 

spoločenstvo podá žiadosti o finančnú podporu na mesto aj na KSK. Všetko je zatiaľ 

v prípravnom procese a momentálne sa pracuje na rozpočte k plánovanému projektu osláv. 

Ďalej uviedol, že je taktiež plánované vydanie publikácie Ekumena 3, avšak už trochu inej 

kompozícii ako boli spracované predošlé publikácie. 

V rámci diskusie ďalej vystúpili p. Smrčo, p. Urban, ktorí vyjadrili podporné stanovisko 

k pripravovanému projektu – oslavy výročia spoločenstva, ako aj podporu pri podaní žiadosti 

o pridelenie finančných prostriedkov na túto akciu.   

Člen komisie p. Mráz uviedol, že aj kardinál Kurt Koch pri nedávnej návšteve spomenul 

činnosť a aktivity Ekumenického spoločenstva a vyzdvihol ich príkladnú 30 ročnú prácu.  

V diskusii ďalej vystúpil p. Berberich, ktorý taktiež vyzdvihol prácu Ekumeny a spomenul 

iniciatívu spoločenstva, ktoré prišlo v rámci vyhlásenej urbanistickej súťaže „Košice – 

Hornád, Nové mestské centrum“ s myšlienkou vytvoriť v rámci riešeného územia Chrám 

Ekumenického spoločenstva. Ten by slúžil na bohoslužby všetkým členom Ekumenického 

spoločenstva. 

Člen komisie p. Molnár k tejto téme uviedol, že aj v Čiernej nad Tisou je vybudovaný chrám, 

ktorý taktiež slúži trom cirkvám na uskutočňovanie bohoslužieb. 

 

Záver: Komisia zobrala uvedené informácie na vedomie. 

 

Uznesenie č. 24/2023  

Komisia zobrala uvedené informácie na vedomie. 

 

Hlasovanie č. 11  

Prítomní:  9 

Za:    9                                      Proti:    0                                 Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 10: 

Návrhy, podnety a požiadavky 

 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie vyzvala v tomto bode prítomných členov, aby predniesli 

svoje ďalšie návrhy, podnety a prípadné požiadavky.  

 

Diskusia: V rámci diskusie vystúpil p. Mráz, ktorý prítomných členov informoval o probléme 

nájmu priestorov pre Strednú odbornú školu pedagogickú sv. Cyrila a Metoda, Južná trieda 48, 

Košice. Od roku 2012 mala Gréckokatolícka cirkev uzatvorenú zmluvu s KSK na dlhodobý 
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prenájom priestorov pre spomínanú školu. Zmluva bola uzatvorená na dobu určitú,  

t. j. na 10 rokov. V roku 2022 bola opätovne uzavretá zmluva o nájme nebytových priestorov 

pre školu na dobu určitú, na dva roky (do 31. 08. 2024). SOŠ pedagogická sv. Cyrila  

a Metoda je dlhodobo stabilným poskytovateľom výchovno-vzdelávacieho procesu  

v študijných odboroch pedagogického a sociálneho zamerania, ktorého zriaďovateľom  

je Gréckokatolícka eparchia Košice (ďalej len „zriaďovateľ“). Škola má kvalitné materiálno–

technické vybavenie, stabilné a odborné personálne zázemie pedagogického zboru a zapája  

sa do mnohých projektov, vďaka ktorým získala partnerov vo viacerých krajinách EU. Podľa 

vyjadrenia zriaďovateľa záujem študentov deviatich ročníkov ZŠ o štúdium na tejto škole 

dlhodobo prevyšuje počty možnosti prijímania na štúdium, z tohto dôvodu je zachovanie SOŠ 

pedagogickej sv. Cyrila a Metoda v uvedených priestoroch opodstatnené. Aj na základe 

uvedených skutočností, má zriaďovateľ naďalej veľký záujem o využívanie predmetnej 

budovy a priestorov školy. K uvedenej problematike bol dňa 05. 06. 2023 od zriaďovateľa 

zaslaný list na Úrad KSK. 

Predsedníčka komisie informovala, že táto téma bola prerokovaná aj na Školskej komisii,  

na ktorej boli prijaté závery. Z nich vyplýva, že je vôľa podporiť ďalšie fungovanie školy 

v doterajších priestoroch a rokovať s vedením Úradu KSK. Taktiež bolo doporučené pozvať 

na ďalšie rokovanie Školskej komisie zástupcu zriaďovateľa školy, t. j. Gréckokatolícku 

eparchiu Košice.  

  

Záver: Komisia zobrala uvedené informácie na vedomie. 

 

Uznesenie č. 25/2023  

Komisia zobrala uvedené informácie na vedomie. 

 

Hlasovanie č. 12  

Prítomní:  9 

Za:    9                                      Proti:    0                                 Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 11: 

Rôzne 

 

Diskusia: Predsedníčka Mgr. Gurbáľová v tomto bode prítomných členov informovala,  

že na základe Plánu rokovaní komisií Zastupiteľstva KSK na II. polrok 2023 je najbližšie 

rokovanie Komisie pre cirkevné a spoločenské otázky plánované dňa 25. 07. 2023 utorok 

o 13.30 hodine. Vzhľadom na skutočnosť, že viacerí členovia komisie nemôžu v tento deň 

prísť na komisiu, náhradným termínom bol zatiaľ určený deň 24. 07. 2023 o 09.30 hodine. 

Účasť členov komisie na tento náhradný termín overí tajomníčka komisie u všetkých členov 

ešte pred zaslaním pozvánky na rokovanie komisie.  

 

Záver: Komisia zobrala informácie na vedomie.  
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K bodu č. 12: 

Záver 

 

Predsedníčka komisie Mgr. Gurbáľová konštatovala, že program rokovania komisie bol 

vyčerpaný, poďakovala prítomným za účasť a ukončila 4. rokovanie komisie.  

 

 

 

 

 

 

 

 

.................................................... 

Miroslava Segedová  v. r. 

tajomníčka komisie 

 

 

...................................................... 

Mgr. Lucia Gurbáľová  v. r. 

predsedníčka komisie 
                                                                                                                                     


